



# Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [18/03 – 2024]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Kat, Signe, Stig, Laura, Thams, Anne, Otto, AK, Lærke, Nethe, Sejer

Fraværende: Alexander

Referent: Nethe

## Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia v. Kat
  - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 17:20 Bordet rundt
  - Kat: har snakket meget med DM. Problemer med at få folk tilmeldt. IFSA har godkendt samarbejdsaftalen, men denne er ikke underskrevet endnu. Aftale med Smedien er underskrevet. Møde med de andre forpersoner i blok 4.
  - Stig: Skal til at lave reklame for rejselegat.
  - Laura: Snakket med DM. Karrieredag bliver muligvis den 23/4.
  - Thams: Nyt tutor arrangement. 3 tutorer har sprunget fra indtil nu. Der er styr på aftale med nightpay. Lokaler er booket. Der er fundet 2 nye navne: KUdyl og KUlibri
  - Anna: arbejdsgrupper er startet op. opdatering på budgetter. Hjemmesiden skal opdateres, så man kan melde sig til at hjælpe med det.
  - Otto: Der vil blive FFF-fest 7 Juni. Planen er at booke K52. Farve tema, så må man kun have den farve på.
  - AK: FNIS laver loppemarket den 20 maj. Det ligger lige efter Smedien. Igen påskefrokost, men sommerfest i stedet den 4 juni. 7 maj bliver der en filmaften.
  - Lærke: Husdyrsbrugsgruppen er træt af at dem som er vettere ikke kan søge penge hos FN. Vi anbefaler dem at snakke med VMF eller SUND-rådet om de

kan søge penge der. Hvis de ikke har meldt sig ud af FN, så må de sikre sig at melde sig ud.

- Nethe har været på felttur til Malaysia.
- Sejer: mangler udlæg fra Natres miljøvidenskab 22 hyttetur. Nethe kigger på det.
- 17:35 FFF-fest v. Otto og Anna
  - farvetema, de finder ud af hvordan de fordeler farverne. Der gives mellem 750 og 1000 fra de fleste foreninger, en mangler at svare.
  - Penge fra A-vej, overskuddet skal deles
  - Der er snak om at lave mad. Fokus på at hygge og lære hinanden at kende, ikke vild fest.
  - De vil lave et online møde for at planlægge yderligere.
- 17:50 FN-hygge-arrangement v. Stig og Anna
  - Der er 9 som har svaret på datoer.
  - De er i tvivl om det giver mening at lave et arrangement på tværs af bestyrelserne, da der er få som svarer og der sker meget de næste par uger.
  - Sidste år var der sommerafslutning som bare var low key picnic i haven. Det kan vi gøre igen og invitere den gamle bestyrelse.
  - Brætspil aften kan også være hyggeligt.
  - Det kan også være det skal være en hverdag i stedet.
    - Kan åbne op for at dem som har mange møder kan deltage, så deres weekend er fri.
- 18:00 Mad
- 18:40 Fremtidens FN (fortsættelse fra sidst) v. Kat
  - Det kan være vores budget kan ændres lidt, hvis vi får flere medlemmer (se næste punkt)
  - Rejselegat:
    - Det kan give mening at fjerne rejselegat.
    - Det kan hjælpe at starte nye puljer, som alternativ til rejselegat
    - Rejselegatet kan man først søge når man er kommet hjem. Det forsøder ikke ens ophold, men kan ligge ind på opsparingen.
    - Vi indstiller til at afskaffe rejselegat fra næste generalforsamling.

- “Social-støtte”
  - En pulje for at styrke det sociale på campus, som ikke er gennem FNIS.
  - Arrangementer som er på tværs af årgange eller studier.
- Samle alle puljer i én pulje.
- Sidste gang blev der aftalt at sætte sociale arrangementer til 200 og faglige arrangementer til 250.
- Studiestarten og hvad vi støtter med.
  - Der skal snakkes med FB om hvad støtten fremadrettet skal være
  - Evt at gøre det på ansøgningsbasis, så de kan ansøge om penge.
  - Håb om at der vil være lige mange tutorer fra FN og FB
- FNIS får et symbolsk beløb indtil videre, indtil at deres budget er kommet længere ned.
  - FN vil lægger op til at der skal tages betaling for dem som ikke er medlem og at prisen fremad rettet skal gå mere i nul
- Arrangementer er på 5000
  - Der vil være 20 års jubilæum for FN næste år, det kan være svært at lave budget men vi regner med at tjene penge fra A-vej og måske søge penge fra DM.
- Interessegruppe VS interessegruppe og social støtte
  - Stemmes: Vi har både interessegruppe og sociale arrangementer
- Flere-pulje løsning eller én-pulje løsning til interessegruppe og sociale arrangementer
  - Der bliver stemt for en pulje med vægtning.
  - Puljen bliver mellem 30-55.000
- Der foreslås at flytte 2000 fra drift og kontor til møder.
  - Det er vedtaget.
- 19:20 Samarbejde med DM v. Kat
  - Der er mange af vores medlemmer i år, som ikke er meldt ind. Vi kender ikke det fulde omfang.
  - Der er mange som skriver at de er meldt ind men ikke har hørt noget.

- Når vi har fået medlemslisten kan vi søge om de er meldt ind. Gennem vores mailliste kan se søge om folk har sendt en indmeldelse, men at den ikke er kommet videre.
- Signe, Stig, Otto, Thams, Nethe, Anna vil gerne hjælpe
- Lignende problem var der sidste år, men det hjalp at have et møde med dem. Sidste år tilbød de at vi selv kunne styre vores medlemmer. Dette kan være det skal være noget vi skal kigge nærmere på næste år.
  - Dog er det ikke vores ansvar at løse problemet.
- Det står at vi skal modtage en liste med medlemmer hvert kvartal, men dette er ikke gjort.
- Det skal aftales et møde med DM for at vide hvor problemet ligger.
- 19:30 Interessepuljeansøgning Sanke Alliancen v. Lærke
  - De har været til Dansk Tang. Oplæg om tang og spise tang. Inklusiv frokost.
  - De har ansøgt om 11.000 kr for 19 deltager (16 FN medlemmer)
  - Der er betalt for 20 deltagere.
  - Der støttes med fuldt beløb.
  - Når vi skriver ud om at vi sætter beløb med i blok 4, så vil vi ligeledes skrive om at vi ændrer hvordan vi fordeler støtte
- 19:40 Interessegruppeansøgning Økonomigruppen v. Lærke
  - De søger på forskud, den ligger i mellemugen
  - De søger om 21.000. De er 21 som skal afsted og søger om 1000 pr person
  - De skal eftersende kvitteringen for at få pengene.
  - Det er mange penge at sende til en mindre gruppe.
  - Der gives fuldt støtte, når vi modtager kvitteringen.
- 19:50 Evalueringstoast blok 3 (d. 2 april) v. Kat
  - Evalueringer er åbnet!
  - Hvis de evaluerer og er medlemmer så får de en toast
  - Vi kan lave QR koder med evalueringssiden
  - Signe, thams, AK, alexander, Laura kommer
  - Stig laver larm
- 19:55 Mad til næste møde (30/4)
  - Thams, Nethe og Laura (hvis de ikke har undervisning)

- Kat tager kage med
- 20:00 Evt.
  - Naturmødet.
    - ingen tilbagemelding indtil videre.